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Lokalpolitisk behandling av handlingsprogram 
 
Samtlige lokale parter har tilsluttet seg handlingsprogrammet. Vedtakene er som 
følger:  
 
Rogaland fylkeskommune: 
Rogaland fylkeskommune slutter seg til handlingsprogram 2025-2028 for 
Bymiljøpakken. 
 
Sola kommune: 
Sola kommune slutter seg til handlingsprogram 2025-2028 for Bymiljøpakken. 
 
Randaberg kommune: 
Kommunestyrets vedtak Randaberg kommune slutter seg til Handlingsprogram 2025-
2028 for Bymiljøpakken.  
 
Ordfører jobber for å sikre at ubrukte midler avsatt til prosjekter i Randaberg 
kommune, omdisponeres til andre prosjekter i Randaberg kommune, som ligger inne i 
handlingsprogrammet. 
 
Sandnes kommune: 
Sandnes kommune godkjenner forslag til handlingsprogram 2025-2028 for 
Bymiljøpakken. 
 
Stavanger kommune: 
Stavanger kommune slutter seg til handlingsprogram 2025-2028 for Bymiljøpakken.  
 
Stavanger kommune ber styringsgruppen vurdere å prioritere og inkludere Rennesøy 
og Finnøy i neste reforhandling av Bymiljøpakken, med tanke på gåing, sykling og 
trafikksikkerhet. Bystyret ber om at dette følges opp i det videre arbeidet med 
handlingsprogram 2025 - 2028. 
 
Innspillene til handlingsprogram 2025-2028: 
Det ble i denne omgang vedtatt to forslag som følger HP 2025-2028: 
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Side 2 

 

 

“Ordfører jobber for å sikre at ubrukte midler avsatt til prosjekter i Randaberg 
kommune, omdisponeres til andre prosjekter i Randaberg kommune, som ligger inne i 
handlingsprogrammet.” 
 
Bymiljøpakken har fast prosedyre for tildelinger av midler til prosjekter i 
programområdene. Partene spiller inn forslag, faggruppene vurderer deretter 
prosjektene og scorer prosjektene etter måloppnåelse. Dernest tar styringsgruppen 
stilling til forslaget til Handlingsprogram.   
 
“Stavanger kommune ber styringsgruppen vurdere å prioritere og inkludere Rennesøy 
og Finnøy i neste reforhandling av Bymiljøpakken, med tanke på gåing, sykling og 
trafikksikkerhet. Bystyret ber om at dette følges opp i det videre arbeidet med 
handlingsprogram 2025 - 2028.” 
 
Denne problemstillingen er krevende. På den ene siden er de “nye” kommunedelene i 
Sandnes og Stavanger ikke en del av nullvekstmålet per i dag.  Hvorvidt de skal bli det, 
er opp til partene å vurdere i forbindelse med neste reforhandling.  
På den annen side er de en del av Bymiljøpakkens avtaleområde. Bymiljøpakken og 
alle virkemidlene i Bymiljøpakken er bygget opp for å bidra mest mulig til 
nullvekstmålet. Programområdemidlene, som det kan søkes på, vurderes etter et gitt 
sett med kriterier for å sikre at prosjektene som Bymiljøpakken bruker midler på, er de 
som gir mest uttelling opp mot nullvekstmålet. Flere prosjekter i de “nye” 
kommunedelene i Sandnes og Stavanger har vært vurdert, men de når ikke opp på 
kriteriesettet som i dag brukes.  
 


